

## 有關 FWD 富衛聯營信用卡產品優惠修訂通知

自 2023 年 7 月 1 日 (「生效日」) 起,交通銀行(香港)有限公司(「本行」)將就以下信用卡產品優惠作 出修訂:

適用於	修訂內容
FWD 富衛聯營信用卡	移除持卡人下列產品優惠
• FWD 富衛 Visa 白金卡;及	75 折投保指定富衛保險產品
• FWD 富衛 Visa 普通卡;及	• 綜合意外保險
• FWD 富衛銀聯雙幣鑽石卡;及	• 旅遊保險
• FWD 富衛銀聯雙幣金卡	• 家傭全保
	• 高爾夫球保險
FWD 富衛聯營信用卡	提前移除下列迎新禮品
• FWD 富衛 Visa 白金卡;及	• 1年富衛「易安心家居保」
• FWD 富衛銀聯雙幣鑽石卡	• 港幣 500 元富衛旅遊保費現金券
	註:如欲選擇上述迎新禮品,請於生效日前遞交
	信用卡申請。

本行感謝 閣下一直以來的支持,並將繼續提供優質信用卡服務予客戶。本行謹通知 閣下,若然持 卡人不欲接受上述修訂安排,請參閱信用卡持卡人合約中有關終止信用卡之條款。如於生效日後仍 保留 閣下的賬戶及/或繼續使用服務,則將被視為 閣下已接納上述之所有修訂。

如有任何查詢,請致電客戶服務熱線(852)2269 9888。

交通銀行(香港)有限公司 2023年5月



## Notice of Amendments regarding FWD Cobrand Credit Card product offer

With effect from 1 July 2023("the Effective Date"), Bank of Communications (Hong Kong) Limited ("the Bank") credit card offers amendment will be made as follows:

Applicable to	Amendments
FWD Cobrand Card	Remove cardholder's below feature
FWD Visa Platinum Card; and	25% off on designated FWD insurance plan:
FWD Visa Classic Card; and	AccidentCare Plus
FWD UnionPay Diamond Card; and	TravelCare
FWD UnionPay Gold Card	HelperCare
	GolferCare
FWD Cobrand Card	Early remove below welcome gift
FWD Visa Platinum Card; and	FWD Easy HomeCare 1 Year Plan
FWD UnionPay Diamond Card	HK\$500 FWD TravelCare Coupon
	Note: Please submit credit card application by the
	Effective Date if you are interested in the above
	welcome gifts.

Thank you for your support over the years and the Bank will continue to provide you quality credit card services. Please refer to the clause of the card account termination in cardholder agreement if cardholder do not wish to accept above said arrangement. Maintaining the account(s) and/or continuing to use the service(s) after the Effective Date will be regarded as your acceptance of all of the above amendments.

If you have any queries, please contact our customer service hotline at (852)2269 9888.

Bank of Communications (Hong Kong) Limited May 2023